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CD&V Weet over het onderwerp “kindjes” van geen ophouden

3500 Euro voor showtoneel in Lanaken :
De gemeenteraad  28 oktober 2013

foto EVER

Deze schijnvertoning kost de Lanakense belastingbetaler elke maand 3.500 euro

Verslag en overpeinzingen van
Morsum Magnificat

Deze PR & communicatieman van Lanaken heeft zijn
mond tegen Morsum Magnificat nog nooit open gedaan.

Marino Keulen begon, in de aanloop van zijn
toelichting op de begrotingswijziging, met
zichzelf en zijn college pluimpjes op de hoed te
steken. Keulen stelt dat het slechts een be-
perkte wijziging zou zijn en dat het de eerste
van dit jaar is. Desalniettemin moet er een
wijziging worden doorgevoerd van 160.000
euro voor patronale bijdragen personeel, een
rechtzetting na controle. Dan is er nog 25.000
euro bijkomende kosten voor levering gas aan
de scholen. Er is ook nog het exploitatieverlies
van de vzw Sport waarvoor de gemeente de
nodige fondsen dient te voorzien ; 893.821
euro, het gaat dan om de vereffening van de
vzw waaronder veel facturen voor nuts-
voorzieningen die nu door de gemeente betaald
moeten worden. Doordat het door Lanaken
onderschreven milieuconvenant 2011 onvolledig
werd uitgevoerd, moet er een stuk van de
subsidie -20.295 euro-, worden terugbetaald.
Voor de herstelling/renovatie van de daken van
de Muziekacademie moet 80.000 euro extra
worden voorzien en nog eens 120.000 euro
voor wegeniswerken. Al met al is dit volgens
ons toch een behoorlijke begrotingswijziging
voor een dorpje als Lanaken.

Onteigening.

Sinds 1997 loopt er een
onteigeningsprocedure
van Veehandel Gielen in
het centrum van
Veldwezelt. Deze proce-
dure sleept aan en
uiteindelijk werd er, na
vele procedures, proces-

sen en expertise-
verslagen, een
dadingovereenkomst
gesloten. Omdat de
gemeenteraadsleden
toch wel enige toelich-
ting wilden hebben,
werd besloten dit punt
in een geheime zitting
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verder af
te hande-
len.

PowerPoint.

Een toegevoegd agenda-
punt van CD&V handelde
rond de verbetering van
de verkeersveiligheid
rond de scholen.
Marilyn Neven -CD&V-
had geen gesprek aan
spraakwater en
beklaagde zich over
het opgelegde verbod
om een PowerPoint
presentatie aan de
Raad te tonen, iets
wat burgers bij de
nakende afschaffing van
de schoolbussen, wél
werd toegestaan. Rudi
Mechels noemde het
zelfs demotiverend en
het fnuiken van zijn
rechten als oppositielid.
Keulen reageerde door
te zeggen dat zij altijd
klacht kunnen indienen
bij de Gouverneur als zij
van mening zijn dat hun
rechten werden ge-
schonden. Bovendien,
aldus Keulen, werd de
bewuste PowerPoint
door de secretaris
doorgestuurd aan alle
raadsleden en deelde
Marilyn Neven de pre-
sentatie aan iedereen
rond, zodat deze perfect
te volgen zou zijn.
Spijtig genoeg bleef de
pers -althans Morsum
Magnificat- verstoken
van enig document,
denkelijk niet belangrijk
genoeg voor Neven.
Gelukkig weten wij hoe
letterlijk de democratie
in de praktijk geïnter-
preteerd moet worden
-sic-.

Pijnpunten.

Uiteindelijk ging Neven,
na veel bla, bla over
haar PowerPoint presen-
tatie, over tot het
noemen van de pijn-
punten in de
verkeerssituatie rond de
scholen.

- Gemeentelijke
basis- en kleuterschool
te Rekem.
Aan de Populierenlaan te
Rekem liggen maar liefst
3 scholen. Het zou dan
ook wenselijk zijn om
daar meerdere "Dynami-
sche Zones 30" in te

voeren en de voorrangs-
weg, die de Populieren-
laan dus is, op te
heffen. Ook een hek aan
de uitgang zou nuttig
zijn om over-
enthousiaste kinderen
w a t in te

tomen. Ook in de nabij-
gelegen Groenstraat
dient volgens CD&V een
en ander te veranderen.
Fietssuggestiestroken
zouden al een stap in de
goede richting zijn en
ook de invoer van een
30km zone is wenselijk.
Bovendien moeten de
juiste voorrangstekens
worden aangebracht aan
de kruispunten in de
Groenstraat. Er zou ook
een verkeersspiegel
moeten komen aan de
bocht aan jeugdhuis De
Brik en de fiets-
oversteekplaatsen moet
verplaatst worden zodat
deze in overeenstem-
ming komen met de
wettelijke voorschriften.

- Scholen te
Neerharen.
Het zebrapad in de
Heirbaan, dat nu voor
de uitgang van de
school ligt, moet ver-
plaatst worden en een
parkeerverbod moet
ingesteld worden om de
fietsers, die nu worden
weggedrukt, meer
ruimte te geven. Ook
dient er een herziening
van de situatie voor de
fietsers aan de Staats-
baan doorgevoerd met
een fietsopstelvak.

- Scholen in
Lanaken.
De Engelse Hof. Daar
zijn goede fietspaden
aan de Maastrichterweg
maar er wordt geop-
teerd voor een rotonde
waar de fietsers voor-

rang hebben Eén van de
grootste pijnpunten is
de Vrije Basisschool Jan
Rosier waar fietsers en
voetgangers worden
weggedrukt door de
auto. Gevraagd wordt
een parkeerverbod
binnen een straal van
75m. van de schoolpoort
en vooral controle
daarop, betere
wegmarkering en
signalisatie, heraanleg
van de infrastructuur
met aan één zijde een
fietspad. Dan is er
nog het Atheneum
Alicebourg  waar

jongeren nogal eens
samentroepen waardoor

gezichtbelemmering
ontstaat, hieraan
dient verholpen te
worden door politie-
diensten regelmatig
toezicht te laten
uitoefenen. Aan de

Sint-Vincentius Midden-
school moet het fietspad
verbreed worden en de
haag op de Koning-
Albertlaan, die het
gezicht belemmert, moet
worden weggenomen.
Als laatste in Lanaken
Centrum is er nog het
Heilig-Hartcollege in de
Pannestraat. In de
Pannestraat is er geen
énkele voorziening voor
fietsers terwijl deze veel
wordt gebruikt door
studenten om per fiets
hun school te bereiken.
Er zouden fietspaden
moeten worden aange-
legd of toch minstens
fietssuggestiestroken en
op de Bessemerstraat
zou het voetpad als
fietspad gebruikt moe-
ten worden, heraanleg is
dus noodzakelijk.

- Scholen in Gellik
en Veldwezelt. In de
buurt van zowel de Vrije
Basisscholen 't Bieske
als Het Wezeltje dienen
fietssuggestiestroken te
worden aangelegd.

Verkeerscom-
missie.

De meerderheid, met als
woordvoerder uiteraard
burgemeester en
gemeenteraadsvoorzitter
Marino Keulen, gaf na de
uiteenzetting van Neven
aan dat de politie de
afgelopen tijd inspannin-
gen heeft gedaan aan de
scholen voor wat betreft

foutparkeerders en
andere overtreders en
dit door de eerste weken
te waarschuwen en
daarna te bekeuren.
Keulen gaf vervolgens
een opsomming van alle
verbeteringen ten goede
die zijn partij de afgelo-
pen zeven jaar uit-
voerde, compleet met
kostprijs, waarna hij
feilloos overging naar
een opsomming van de
op stapel staande
projecten die de veilig-
heid aan de scholen
zouden moeten verbete-
ren, plannen die lopen
tot 2017. De voorstellen
van Neven verwijst hij
door naar de
verkeerscommissie. Na
alle gepalaver was er
dan de stemming.
Meerderheid verwijst de
zaak door naar de
verkeerscommissie,
CD&V : Voor,  N-VA :
Onthouding vanwege
niet compleet, Vlaams
Belang : Voor.

Wateroverlast
Veldwezelt.

Een oud zeer is de
aanhoudende water-
overlast in de buiten-
gebieden van
Veldwezelt. CD&V vraagt
daarom, bij monde van
Mark Geurts, dat het
gemeentebestuur
prioritaire doelstellingen
maakt en de nodige
kredieten in 2014
voorziet om hieraan te
verhelpen. Eveneens
dient het bestaand
gemeentereglement van
5 juni 2003 te worden
toegepast waarin staat
dat 1 meter van het
openbaar domein onaan-
geroerd moet blijven en
waarin landbouwers
erosie bestrijdende
maatregelen worden
opgelegd, echter dient
ook hiér toezicht te
worden gehouden door
de politie -GAS boete?-.
Ook moet er 1 meter
van het openbaar
domein afgeschraapt
worden en moeten de
roosters in de buiten-
gebieden worden ver-
vangen door duurzame
en efficiënte construc-
ties. Bovendien moet de

Marilyn Neven bleef maar
janken over de PP presentatie,
wellicht omdat de maker ervan
in het publiek aanwezig was.
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schade
aan het
openbaar

domein na de zondvloed
van 22 oktober 2013
hersteld worden door de
gemeentelijke diensten
en moeten er, indien
noodzakelijk, de nodige
studies worden uitge-
voerd. Schepen van
ondermeer Openbare
Werken Tollenaers legt
uit dat al vele werken
werden uitgevoerd en er
nog meerdere op stapel
staan maar dat alles in
fases wordt uitgevoerd.
Ondertussen is Ben
Geraerts in onderhande-
ling met de landbou-
wers, want ook dié
moeten meewerken door
1 meter van hun terrein
langs de betonweg niet
om te ploegen maar een
strook gras te laten wat
een buffer vormt voor
modderstromen tijdens
zware regenval. De
stemming : De meerder-
heid stemt tegen,  CD&V
: Voor, N-VA : Voor,
Vlaams Belang : Voor.

Vragenrondje :

Er waren nogal wat
vragen en antwoorden,
we pikken er enkele uit.
Tot op vandaag werden
er in Lanaken 76 GAS-
boetes uitge-
schreven, in 63
gevallen werd
boete opgelegd,
in 6 gevallen was
de secretaris van
mening dat een
boete niet nodig
was, in 4 geval-
len was het GAS-
reglement niet
van toepassing,
in 2 gevallen
werd een taak-
straf opgelegd
omdat de betrok-
kenen minderja-
rig waren en in 1
geval kwam de
geverbaliseerde
er met een
waarschuwing van
af.

Beschermende
kledij.

Dan was er nog de
vraag van Vlaams
Belang -Leo Joosten-
omtrent de chemische
beschermingskledij voor

politie en brandweer.
Keulen gaat ervan uit
dat de politie niet of
nauwelijks in contact
komt met chemicaliën
omdat hun taak erin
bestaat een perimeter in
te stellen en eventueel
het verkeer om te
leiden, het is de brand-
weer die bij ongevallen
met gevaarlijke stoffen
instructies geeft. Als het
daar om gaat wordt door
de politie, die vaak als
eerste hulpdienst aan-
wezig is, het ADR
nummer doorgegeven
aan het CIC in Hasselt
waarna voorzorgen
genomen worden,
afhankelijk van de
inhoud of lading. De PZ
LaMa is sinds 2007 wel
in het bezit van 120
chemische wegwerp-
overalls en 20 chemi-
sche beschermingssets
bestaande uit een vol
gelaatsmasker en
bijhorende filters. Voor
de brandweer geldt voor
de beginfase van een
ongeval met gevaarlijke
stoffen hetzelfde, ADR
nummer doorgeven en
voorzorgen nemen. De
brandweer beschikt
uiteraard over bescher-
mende pakken maar
elke zone heeft ook haar
specialiteit, voor

Lanaken is dat klimmen
& duiken, voor Genk is
dat de inzet met gas-
pakken dus wanneer
zich calamiteiten voor-
doen waarbij gevaarlijke
stoffen kunnen vrijko-
men, wordt de brand-
weer van Genk opgeroe-
pen.

Stort Geurts.

Uiteraard was ook een
vraag over de groot-
scheepse afgraving van
het stort aan het
Vroenhofpad in
Veldwezelt, het zoge-
naamde stort Geurts.
Leo Joosten vroeg zich
af in wiens opdracht dat
deze afgraving, die
soms tot 10 meter diep
gaat, gebeurt en wie de
kosten daarvoor gaat
dragen en bovendien
of ook het
belendend
perceel,
waar
vroeger
het
Lanakens
stort
lag,
ook

wordt afgegraven en
gesaneerd. Een
antwoord op die
vragen volgt later,
aldus Keulen.

Advocaten-
kosten.

Het is bekend dat
de gemeente
Lanaken zich voor
de rechtbanken
graag laat verte-
genwoordigen door
advocaten en Leo
Joosten vroeg zich
dan ook terecht af
of het niet mogelijk
is juridisch onder-
legd gemeentelijk
personeel aan te

stellen om deze
belangen te verdedigen,
het zou voor de ge-
meente alleszins minder
kostbaar zijn. Ook wilde
Joosten graag weten
hoeveel advocaatkosten
er in 2012 en 2013
werden betaald. Keulen
zegde toe deze kosten
te zullen nagaan.

Als uitsmijter vuurde
Marilyn Neven namens
de CD&V nog een
twintigtal vragen af
omtrent de huur en de
netheid van de jeugd-
huizen. De antwoorden
zullen wellicht in een
latere gemeenteraad
nog aan de orde komen.

NVDR.
Niet alleen deze redac-
tie, maar ook de Secre-
taris en Marino Keulen
begrepen Leo Joosten
niet. Wij denken dat het
artikel van Morsum
Magnificat van 20
oktober 2013 Leo Joosten
heeft geïnspireerd om
deze vraag te stellen.
Leo Joosten had duide-
lijker moeten zijn. Op 18
oktober werden bij de
Arbeidsrechtbank te
Tongeren drie zaken
opgeroepen waarbij het
OCMW van Lanaken is
betrokken. Andere
OCMW’s vaardigen
medewerkers af, maar
Lanaken stuurt een
advocaat! Waarom is er
bij het OCMW van
Lanaken niemand die
voldoende juridisch
onderlegd is om het
OCMW te verdedigen?
De personeelslast bij het
OCMW is immers al zeer
hoog.  Raadslid Joosten
-Vlaams Belang - wil
weten hoeveel advocaat-
kosten Lanaken reeds
betaalde.

Leuren met
oud ijzer.

Op een vraag over
personen die in Lanaken
de aandacht trekken door
al claxonnerend rond te
rijden om oud ijzer op te
halen, mocht Raadslid
Nelissen antwoorden.
In feite zou de Schepen
van mobiliteit Caster-
mans -Groen- daarop
hebben moeten ant-
woorden. Dat het
claxonneren zonder dat
er gevaar is, met artikel
33.2 van het KB 1
december 1975 beteu-
geld wordt, werd niet
eens aangehaald. Het is
dus opnieuw de politie
die kan en moet optre-
den. Vreemd dat de
gemeentesecretaris dat
niet weet -of niet wil
weten-.

Castermans ; uiter-
mate ongeschikt voor
mobiliteit en milieu,
hij kijkt altijd de
verkeerde kant op.

Marino Keulen met de nadruk op de
“M” van macht.


